
 
 

 

 

ДО КМЕТА НА СТОЛИЧНА ОБЩИНА 

Г-ЖА ЙОРДАНКА ФАНДЪКОВА 

 

ЧРЕЗ ПРЕДСЕДАТЕЛЯ НА СТОЛИЧЕН 

ОБЩИНСКИ СЪВЕТ 

Г-Н ГЕОРГИ ГЕОРГИЕВ 

 

 

 

ПИТАНЕ 

от инж. Грети Стефанова 

Общински съветник в Столичен общински съвет 

от Демократична България - обединение 

 

ОТНОСНО: Разполагане на снимков материал (украса) по коридорите на 

Столична община, ул. „Московска“ 33 

Уважаема г-жо Кмет, 

Кой е взел решение и одобрил поставянето на снимковия материал - 

„украсата“ по коридорите на сградата на Столична община, ул. „Московска“ 33?  

Какви средства за изразходвани за тази „украса“ и нейното поставяне? 

Кой финансира това мероприятие? 

 

Моля да включите отговора на питането в дневния ред на следващото 

заседание на Столичния общински съвет. 

      



 
 

 

              С уважение:     

      инж. Грети Стефанова        

      Общински съветник   

      от Демократична България - обединение 


